
VELIKE LAŠČE

Odločneje nad odpadke

Čistoči se tudi v Velikih Laščah posiej boljše piše.
V kraju so nedavno dobili prve zabojnike za odlagaje
odpadkov. S pomočjo občinskega sekretariata za go-
spodarstvo poteka namrei prva akcija uvedbe ločenih
zabojnikov za organske in anorganske odpadke v so-
delovanju s Snago. V teb dneh se bodo tem zabojni-
kom pridružili še tisti za steklo in tisti za papir, pa ne
samo na območju Velikih Lašč, temveč tudi na Pijavi
Gorici in Turjaku. Velika večina Laščanov je novost
sprejela z odobravanjem, saj so se s tem otresli večne
skrbi, kam z odpadki. Sicer pa, kaj sami pravijo
o tem?

Jožc Vesel, Mala Slevica: »Uvedba takšnih zaboj-
nikov je vsekakor pametna, saj zdaj ljudje ne bodo
več toliko odmetavali smeti v naravo in jo s tem
uničevali. Edina napaka je, da precej ljudi o tem
sploh ni obveščenih. Poprej bi morali pripraviti kak
pogovor s krajani in jih o tem obvestiti. To velja tudi
za odvoz kosovnih odpadkov. Na oglasnih deskah bi
moraJi sproti objavljati, kdaj te odvažajo.«

Fnnc Cimennan, Velike Lašče: »Način odlaganja
odpadkov, ki so ga izbrali, je gotovo pravilen, mislim
pa, da bi bilo treba vso stvar gledati dolgoročno.
MoraJi bi stremeti za še boljšimi in popolnejšimi
rešitvami, takšnimi na primer, kot jih imajo v Avstri-

ji, Franciji ali v Nemčiji. V vsej Sloveniji je toliko
odpadkov, da bi čisto labko z njimi zagotovili vsaj
eno tovarno za predelavo odpadkov.«

B. V.


